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Welkom Laura!
Van harte gefeliciteerd met je benoeming tot burgemeester van Oude IJsselstreek – de 
meest toegankelijke gemeente van Nederland! We zijn ervan overtuigd dat jij de energieke 
en betrokken burgemeester bent die perfect past bij het profiel dat de gemeenteraad heeft 
opgesteld. In de aanloop naar jouw benoeming hebben we onze inwoners actief betrokken 
bij het opstellen van de profielschets. Zij hebben hiervoor waardevolle input geleverd. 

Daarnaast hebben we onze inwoners gevraagd om praktische tips en ideeën te delen 
over hoe jij je snel kunt inwerken en verbinding kunt maken met onze samenleving. Via 
sociale media en onze website zijn talloze suggesties binnengekomen. Deze tips hebben 
we gebundeld in dit boekje, zodat je je eigen 'inburgeringsprogramma' kunt samenstellen.

We wensen je veel succes en plezier in je nieuwe rol als burgemeester van onze gemeente. 
Samen kijken we uit naar een succesvolle en inspirerende samenwerking!

Hartelijke groet,

Frank Aaldering 
voorzitter vertrouwenscommissie

Juni 2025
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De korpsen en schutterijen bezoeken tijdens de kermis 

Bijvoorbeeld Schutterij “”De Eendracht”” (Zwarte Plein in Ulft-Noord. Rond 2e zondag van juli!)

Samen een gezellig gesprek voeren of een dansje maken onder genot van een (alcoholvrij?) 
drankje en Oerse gezelligheid.

Kim Peppelman

Bezoek Terborg

Bezoek aan Terborg. De enige stad in de gemeente Oude IJsselstreek, die in 1419 stadsrechten 
kreeg van de Heeren van Wisch. Dat heeft Terborg in 2019 uitbundig gevierd. Terborg heeft 
een mooi horecaplein. Prachtige oude panden/gebouwen die in de wandelroute Terborg 2023 
worden benoemd. En kasteel Wisch. Ook kan men in Terborg een heuse kabouterroute lopen! 
Kortom een bezoek aan Terborg is de moeite meer dan waard!

Els Bakker  
Terborgs Belang

Binnengekomen tips



Kom naar de Kinderdoedag in Varsseveld

Dit jaar mag ik voor de 10de keer de kinderdoedag in Varsseveld organiseren, samen met de 
Varsseveldse Ondernemers Vereniging! 

Het belooft een superleuke dag te worden voor alle kinderen uit Varsseveld en omgeving. Dus 
ik zou de nieuwe burgemeester graag eens laten zien wat we die dag doen!

De kinderdoedag wordt dit jaar gehouden op 20 september van 10 tot 17 uur!

Bionda Mulder

Mirjam Maasdam heeft het perfect gedaan. Zoals zij de lintjesregen heeft verzorgd was warm, 
hartelijk, betrokken en attent. Deze manier is voor de Achterhoeker heel herkenbaar en fijn. 
Gewoon een betrokken, geïnteresseerde, hartelijke burgemeester zijn. Dan volgt de omarming 
vanzelf.

Ceciel Salemink

Het bezoeken van het vroleukste festival Hootchiekoe in Varsseveld

Dit wordt elk jaar begin juli gehouden en is een toonbeeld van verdraagzaamheid en vooral 
plezier voor jong en oud. https://hootchiekoe.nl

Elly Hallerdijk



Met de Stichting Onbeperkt Meedoen praten. Dankzij hen is de gemeente de meest toegankelijke 
gemeente van Nederland. Houd dat in stand. Zo belangrijk! Toegankelijkheid is erg breed. Ook 
bijvoorbeeld voor mensen met kinderen en kinderwagens is toegankelijkheid belangrijk. Dus 
ga met ons in gesprek en blijf in gesprek. Dit vrijwilligerswerk doet ertoe voor iedereen in de 
gemeente.

Stichting Onbeperkt Meedoen

Stel uw empathische vermogen op de proef in het contact met mensen. Bied veel ruimte voor 
het gesprek met burgers in uw gemeente. Veel mensen voelen zich niet of te laat gehoord bij 
ingrijpende plannen. Richt uw pijlen vooral op verbetering en het behoud van vertrouwen van 
burgers in Oude IJsselstreek.

Heel veel succes!

Tady Slebioda

Wees van harte welkom 

Wij zijn heel milieubewust bezig, maar daar hebben we de mens voor nodig. Wij bieden 
werkervaringsplekken aan mensen die net even een opstapje nodig hebben om terug te keren 
naar de maatschappij. Dat doen we samen met een brede doelgroep... Wees welkom!

Kringloop Aktief



Tot mijn grote trots ben ik de koningin van het Schuttersgilde WWM. Mijn inburgeringscursus 
voor onze nieuwe burgemeester is: kermismaandag in Wieken. Starten op de Wiekenseweg 
bij de koningin met het koninginne-ontbijt. De gehele Schutterij komt mij dan ophalen en we 
lopen in optocht naar het kermisterrein voor het vogelschieten.

Sylvia Helmes-ter Horst

Welkom in Oude IJsselstreek!

Ik hoop van harte dat er op korte termijn betaalbare woningen worden gebouwd in Ulft zodat 
mijn kinderen een plek vinden om op zichzelf te wonen. Er zijn diverse plannen waar al jaren 
over wordt gepraat, maar er wordt nog steeds niet gebouwd. Waarom duurt alles zo ontzettend 
lang? De jeugd wordt op deze manier gedwongen om buiten onze gemeente op zoek te gaan 
naar woonruimte, wat erg jammer is.

Cindy

De sportverkiezingen waren al jaren een succes. Dit is helaas nu gestopt om onduidelijke 
redenen. Dit bood de mensen die anderen inspireren om ook te gaan sporten een mooi platform 
om even in het zonnetje gezet te worden. Voer deze verkiezingen als burgemeester weer in.

Ga vooral voor regionale samenwerking! 

Bezoek het CIVON en de DRU, en fiets door het prachtige Engbergen.



Op zaterdag 12 juli wordt de Ulftse kermis gezamenlijk met de drie schutterijen/schuttersgilden 
uit Ulft geopend. Een mooi moment om kennis te maken met Ulft en st. Joris, de Eendracht 
en st. Hubertus.

Silja Vaags

Welke verenigingen zijn er in welk dorp? Mijn tip is om in gesprek te gaan met de verschillende 
verenigingen. Wie zijn zij, wat doen ze en wat dragen ze bij aan de leefbaarheid van het dorp?

Silja Vaags

Een goede burgemeester te zijn, die ook oog heeft voor mensen met een beperking.

Sjoerd Kobessen
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Maak een fietstocht over de kerkenpaden rondom Sinderen

We nodigen de nieuwe burgemeester van harte uit voor een fietstocht over de mooie, 
karakteristieke kerkenpaden rondom Sinderen. Daar waar zoveel inwoners en recreanten van 
genieten is dat toch ook een must voor de nieuwe burgemeester? Een mooie gelegenheid om 
de omgeving op de fiets te verkennen en te ervaren. 

In samenwerking met toneelgroep SPOT organiseren wij in september “Shakespeare op 
Sinderen”, een mooi evenement waarbij cultuur, fietsen, beleving en ontmoeting samen komen.

Stichting Kerk- en fietspaden Sinderen e.o.

Ik zou erg graag zien dat de nieuwe burgemeester de onveilige situatie op en rondom de 
‘racebaan’ tussen de Oerse Kerk en de Debbeshoek in Ulft serieus gaat aanpakken. Ik denk 
dat alle bewoners van de aanliggende panden, als ook van de straten/straatjes die uitkomen 
op de Ettenseweg, Dr. Ariënsstraat en de Frank Daamenstraat, het daarmee eens zullen zijn.

De diverse kruispunten daar zouden overzichtelijker moeten worden. 

Nu is het vaak ‘oprijden op hoop van zegen’. 

Nicky Schrijvers



Geachte mevrouw Werger,

Mijn naam is Sam, ik ben 20 jaar oud en inmiddels al anderhalf jaar werkzaam, waardoor ik mij 
in een solide financiële positie bevind voor mijn leeftijd. Hiervoor ben ik dankbaar. Desondanks 
ervaar ik een structureel probleem waar ik graag aandacht voor vraag, ondanks dat ik begrijp 
dat directe actie wellicht niet mogelijk is.

De woningmarkt voor jongeren is op dit moment nagenoeg onbegaanbaar. In onze omgeving 
betaal je al snel €800 tot €900 per maand voor 30 tot 40 vierkante meter, mits je iets enigszins 
fatsoenlijks wilt. Het is een realiteit die steeds meer jonge mensen dwingt tot schrale of 
onstabiele woonoplossingen.

Er is weliswaar de optie om antikraak te wonen, maar dit biedt geen enkele stabiliteit op de 
lange termijn. Voor jongeren die willen bouwen aan zelfstandigheid en toekomstperspectief 
is dit geen duurzame oplossing.

Een mogelijke richting zou kunnen liggen in het ontwikkelen van studio-appartementen speciaal 
gericht op jongeren, met een huurprijs rond de €500 per maand. Dit hoeft geen nieuwbouw 
te zijn. Het herontwikkelen van leegstaande panden tot studio’s zou al een zeer bruikbaar en 
effectief alternatief kunnen vormen. Dit zou niet alleen betaalbare woonruimte creëren, maar 
ook bijdragen aan het tegengaan van leegstand en verloedering. Daarnaast zorgt dit ervoor 
dat jongeren niet gedwongen worden om Oude IJsselstreek te verlaten en draagt het actief 
bij aan het behoud van jeugd in de regio.

Ik ga hierover graag in gesprek en deel mijn perspectief verder om bij te dragen aan een 
oplossing.

Met vriendelijke groet,

Sam Bergevoet



Zet Oude IJsselstreek beter op de kaart, door aantrekkelijke activiteiten

Wij wonen sinds drie jaar in Ulft, ervaren het als een ‘koud’ ongezellig dorp. Uiteraard willen 
we een mondelinge uiteenzetting geven. We wensen u en de uwen veel wijsheid. 

Inspirerende groet, 

Will Wammes

Een gemeentegids en welkomstpakket voor nieuwe inwoners in de gemeente

Zodat zij zich welkom voelen en snel de weg vinden* en kunnen aarden. 

* informatie over openbare gebouwen, verenigingen, zorgverleners, creatief en cultureel. Zeg 
nou niet dat dat allemaal op het internet te vinden is; dat valt niet mee en informatie is ook 
nogal eens verouderd. Een boekje pak je vast en blader je door, brengt je op nieuwe ideeën 
en lokt initiatief van de burger uit.

M.E. Thissen



Van harte welkom in Oude IJsselstreek!

Wij zijn muziekvereniging Jubal uit Varsseveld, de grootste muziekvereniging uit de gemeente. 
Onze vereniging bestaat uit diverse harmonieorkesten en slagwerk ensembles. 

Onze vereniging heeft een zeer succesvol opleidingsprogramma. Deze bestaat uit de combinatie 
van individuele muzieklessen bij professionele docenten en het samenspelen in één of 
meerdere opleidingsorkesten. De coördinatie van dit alles doen we met zeer actieve vrijwilligers 
en uiteraard een zeer actief en betrokken bestuur. De cijfers laten zien dat het programma 
succesvol is; we hebben een totaal ledenaantal van 143 leden waarvan er bijna 70 jonger dan 
25 jaar zijn. Naast alle inspanning voor de jeugd hebben we sinds een aantal jaren ook een 
volwassenen instroomorkest waarbij volwassenen (hernieuwd) kennis met muziek kunnen 
maken. Ook in dit orkest hebben we inmiddels 20 leden.

Wij willen u graag nader kennis laten maken met onze vereniging en onze activiteiten voor de 
jeugd. U bent van harte welkom bij een repetitie van een van onze orkestonderdelen. U kunt 
mij bellen voor het maken van een afspraak.

Hopelijk tot snel,

Geert Bruggink (voorzitter Jubal Varsseveld)



Blijf nieuwsgierig!

Welkom in onze gemeente! Mijn tip (als lid van de jongerenraad) voor u: blijf vooral uzelf en ga 
het gesprek aan met jongeren. Wij hebben vaak goede ideeën en kijken net even anders naar 
de wereld. Misschien kunnen we samen toffe initiatieven starten voor een gemeente waar 
jongeren zich gehoord en thuis voelen. Dus: blijf nieuwsgierig, stap gerust op ons af, en wees 
vooral een burgemeester die dicht bij de mensen staat – jong én oud.

Nila Huizer

Kom langs bij de jongerenraad

Ik ben fractieassistent van het CDA en lid van de jongerenraad Oude IJsselstreek.

Ik stel deze vraag als lid van de jongerenraad. Ik zou u graag langs zien komen bij de jongerenraad 
om een gesprek te hebben met onze leden.

En de tip is; laat interesse en gehoor zien aan de jongeren in onze gemeente ik denk zelf dat 
dit hard nodig is zodat de jongeren zich gewaardeerd voelen.

Met vriendelijke groet 

Lars Walta

Wees altijd aanspreekbaar en luister naar anderen. Wees spontaan en blijf jezelf en maak 
geen onderscheid onder de mensen.

Groetjes 

Jill Heukshorst kinderburgemeester



Graag meer aandacht voor de bestrijding van grasaren in het openbaar groen van de gemeente. 
Gezien hier heel veel mensen hun hond uitlaten en grasaren hele nare wonden kunnen 
veroorzaken bij (huis)dieren.

Kom eens kijken op sportpark De IJsselweide in Ulft. Op woensdagmidddag trainen van 
16.00 - 17.00 uur kinderen met een beperking op het veld bij HCOIJ.

Bianca Verheij

voorzitter@hcoij.nl

Wilt u aub de weg van Etten naar Terborg nog eens goed bekijken. Ik fiets elke dag naar mijn 
werk in Terborg. Dit is levensgevaarlijk, de auto’s halen mij altijd in ook al komt er een auto 
van de andere kant aan. Je wordt gewoon van de weg afgereden. Kan hier echt geen fietspad 
langs komen?

Vriendelijk groet, 

Inge Verheij

Een burgemeester moet zichtbaar zijn voor onze inwoners maar vergeet niet om óók intern 
zichtbaar te zijn. Loop af en toe eens een rondje door het gemeentehuis en praat met je collega’s.




